

# 马华公会中央委员会 2018 至 2021 年度选举

## 提名表格

吾等为马华公会 2018 至 2021 年度中央代表，兹提名\_\_\_\_\_同志  
为\_\_\_\_\_职位之候选人。

### 提议人

姓名（中文）：\_\_\_\_\_ 党员证号码：\_\_\_\_\_

姓名（英文）：\_\_\_\_\_ 身份证号码：\_\_\_\_\_

签 名：\_\_\_\_\_ 日 期：\_\_\_\_\_

本人为 \*\_\_\_\_\_ 区会大会选出之中央代表，或是#中央委员/  
国会议员/州议员/州联委会主席/区会主席/区团团长/区会妇女组主席。

### 附议人

姓名（中文）：\_\_\_\_\_ 党员证号码：\_\_\_\_\_

姓名（英文）：\_\_\_\_\_ 身份证号码：\_\_\_\_\_

签 名：\_\_\_\_\_ 日 期：\_\_\_\_\_

本人为 \*\_\_\_\_\_ 区会大会选出之中央代表，或是#中央委员/  
国会议员/州议员/州联委会主席/区会主席/区团团长/区会妇女组主席。

## 候选人同意提名

本人同意被提名为 2018 至 2021 年度中委会选举 \_\_\_\_\_ 职位之候选人。

姓名（中文）：\_\_\_\_\_ 党员证号码：\_\_\_\_\_

姓名（英文）：\_\_\_\_\_ 身份证号码：\_\_\_\_\_

签 名：\_\_\_\_\_ 日 期：\_\_\_\_\_

本人为 \*\_\_\_\_\_ 区会大会选出之中央代表，或是#中央委员/  
国会议员/州议员/州联委会主席/区会主席/区团团长/区会妇女组主席。

注(1): 此提名表格需填具三份:

- I. 一份供张贴在布告栏上。
- II. 一份供秘书处存案。
- III. 一份由主持选举的人士签名，然后交回给提呈提名表格的党员。

注(2): 每一份提名表格的候选人、提议人及附议人必须亲笔签名，不可复印。

\* 填写适用者。  
# 删除不适用者。

# **MCA ELECTION OF CENTRAL COMMITTEE (2018-2021)**

## **NOMINATION FORM**

We, the undersigned, MCA Central delegates for the term 2018-2021 hereby nominate \_\_\_\_\_ as candidate for election to the office of \_\_\_\_\_.

### **PROPOSER**

Name in Chinese : \_\_\_\_\_ Membership No : \_\_\_\_\_

Name in English : \_\_\_\_\_ NRIC : \_\_\_\_\_  
(In Block Letters)

Signature : \_\_\_\_\_ Date : \_\_\_\_\_

\*Elected delegate of \_\_\_\_\_ Division, or #Central Committee Member / Member of Parliament / State Assemblyman / State Chairman / Divisional Chairman / Division Youth Chairman / Division Wanita Chairman.

### **SECONDER**

Name in Chinese : \_\_\_\_\_ Membership No : \_\_\_\_\_

Name in English : \_\_\_\_\_ NRIC : \_\_\_\_\_  
(In Block Letters)

Signature : \_\_\_\_\_ Date : \_\_\_\_\_

\*Elected delegate of \_\_\_\_\_ Division, or #Central Committee Member / Member of Parliament / State Assemblyman / State Chairman / Divisional Chairman / Division Youth Chairman / Division Wanita Chairman.

---

## **CONSENT OF CANDIDATE**

I, the undersigned, hereby consent to the above nomination as a candidate for election to the office of \_\_\_\_\_.

Name in Chinese : \_\_\_\_\_ Membership No : \_\_\_\_\_

Name in English : \_\_\_\_\_ NRIC : \_\_\_\_\_  
(In Block Letters)

Signature : \_\_\_\_\_ Date : \_\_\_\_\_

\*Elected delegate of \_\_\_\_\_ Division, or #Central Committee Member / Member of Parliament / State Assemblyman / State Chairman / Divisional Chairman / Division Youth Chairman / Division Wanita Chairman.

Note 1 : This nomination form is to be completed in triplicate:

- (i) to be posted on the Notice Board immediately upon receipt by the secretariat of the MCA HQ Elections Steering Committee;
- (ii) to be retained by the secretariat of the MCA HQ Elections Steering Committee;
- (iii) to be acknowledged by the person holding the election and returned to the member submitting nomination.

Note 2 : The signatures of the candidate, proposer and the seconder must be original and no photostated signature is allowed.

- \* Complete whichever applicable.  
# Delete whichever not applicable.